
Fra: Byggesak Lindås 
Sendt: 3. november 2016 09:46 
Til: Frøydis Ones 
Emne: VS: Oppfølging av sak 
 
 
 

Fra: Postmottak Lindås  

Sendt: 3. november 2016 08:45 
Til: Byggesak Lindås 

Emne: VS: Oppfølging av sak 

 
 
 
Fra: Inge Herman Rydland [mailto:rydlandmail@gmail.com]  

Sendt: 3. november 2016 07:28 
Til: Postmottak Lindås 

Emne: Oppfølging av sak 

 

Hei, 

 

Sender denne mailen til postmottak, i tråd med automatisk melding frå "Byggesak" 

 

Har vore i kontakt med kommunen fleire gonger dei siste åra. Grunnen til att eg skriv ein 

gong til, er att eg har vorte kontakta av media, som kjenner til denne saka (ikkje frå meg), og 

som gjerne vil grava for å finna ut kvifor det går treight med slike saker i Lindås - det er 

fleire. enn eg som syt.   

 

Før eg gjer noko meir, ber en om eit svar på kor sakene mine står, og kva som skal til for å 

koma vidare i prosessen. 

Det gjeld to saker: 

1. Omregulering på byggjefeltet Solbakken, Rydland: Fritidsområdet som kommunen 

tvinga igjennom for ca 10 år sida, er framleis heilt ubrukeleg til formålet. Eg er viljug 

til å avstå eit anna område som er mykje betre egna for born som nytt friluftsområde, 

og att det gamle vert omregulert til tomt. Eg ventar enno på svar på dette spørsmålet. 

2. Ferdigstilling av utbyggjinga på Solbakken (to tomter) og utbyggjing på Steinhøyen - 

"Solhøgda" (fire-fem tomter).   

Dokumentasjon er sendt i fleire omgongar for alle tre forslaga, so informasjonsunderlag er til 

stades for å gå vidare. 

Eg kjem til å ringe i dag torsdag, for å fylja opp denne mailen. 

 

mvh/ 

 

Inge Herman Rydland 

41279370 
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